
 
Styrelsemöte 2025-02-26 

Närvarande:   Rickard Bergh, Fredrik Lindström, Johan Hoff, Jill Malmqvist, Ann-Louise Bergh, Mattias 

Sandell, Mattias Sandström, Ivan Vovk 

Sekreterare: Mattias Sandström 

1. Uterink  
Kim informerar från kommunen ang en uterink, Politiken har ställt sig positiva och tycker att 
det är en bra idé, men det saknas pengar hos kommunen. De tyckte dock att involverade 
föreningar kan söka pengar från bland annat RF-SISU och Allmänna arvsfonden. Kommunen 
har hittat mark till rinken samt skrivit ett avtalsförslag, i förslaget ligger lite krav på 
föreningarna att gå in med en del arbete, återställning av mark, årligt arrende mm.   
Även Lions har pengar som de vill satsa på något projekt som kan gynna barn och ungdomar, 
så även där kan pengar sökas. 
Styrelsen tar beslut om att Kim går vidare till Kommunfastigheter och uppdaterar 
markavtalet och skickar till Rickard för påskrift. 
Mikael A skriver och skickar in ansökan till Allmänna arvsfonden och RF-SISU, så får vi 
avvakta svar därifrån. 
Det kommer att krävas en projektgrupp som i så fall driver igenom detta, vi tar med frågan 
kring intresse att vara med i den, på ledarträffen. 
Det kommer även krävas en grupp som sköter det årliga arbetet med att sköta rinken, även 
detta tas på ledarmötet. 
 

2. Föregående mötesprotokoll  
Inga anmärkningar 
 

3. Prel resultat och balansräkning 
Statliga LOK-stödet har kommit in. Prel resultat ligger på ca 30’ plus, det finns även en del 

kostnader som är på väg in. Lite överdrag på material bla. En kostnad för klubbmärken på 

9000:-, som kommer att räcka även kommande år. 

 

4. Materiel 
Vi har fått möjlighet till att förvara material på I-tolv om vi löser ett skåp/låda. Tar med detta 
inför nästa säsong. 
 

5. Sponsring 
Alla sargreklamer som är sålda är uppsatta. 
 

6. Lagen 
Senior Det går bra, finns lite önskemål om mer struktur på träningar och tydligare 
spelsystem. Högre träningsnärvaro än tidigare år. Lite sämre närvaro från B-laget. 
A-laget ser ut att ligga kvar i fyran nästa år, B-laget ser ut att hamna i femman.  
Finns ett behov av egna B-lagsträningar och egen tränare. 
P-08-10 God träningsnärvaro, går inte så bra resultatmässigt, men är med på banan och bra 
stämning. 
P-12/13 Kör på, två seriematcher kvar, kommer även spela några träningsmatcher. Tufft 
resultatmässigt. Lite tunt på målvaktsfronten. Det blir stort hopp att gå från att inte räkna 



 
något resultat alls, till att ha fullskalig poängliga. Har tappat några spelare och risk att tappa 
någon mer till nästa säsong. 
P-14/15 Stor variation på träningsnärvaron. Spelar bra, börjar få lite motstånd och inte bara 
vinster, vilket är bra. Ska åka på cup till Linköping, första övernattningscupen. 
P-16 Ska åka på cup till Tranås. 
P-17 Intet 
PF-18 Intet 
Damlag Drar igång med träning söndag 2/3, har en del träningstider under våren.  
 

7. Träningstider/Matchtider 
Hallbyte till P-hallen 9/4 för P09 och P12/13 
 

8. Kontroll av uppgifter i aktivitetsplan 
Boka datum för säsongsavslutning, varje lag löser detta själva. 
Boka ledarmöte med enklare förtäring, förslag på datum 2025-03-20 kl 18:00 Olsbergs 
Ann-Louise bokar lokal, Mattias skickar kallelse.  
 

9. Övrigt 
Varvet runt: 
Rickard: Samsynsmöte 4/3 Rickard representerar IBK Husar. 

Fredrik:  

Sandström: RF-SISU Lärgrupper, tillfällen är upplagda för alla lag (utom PF-17 & 18), 
påminnelse kommer skickas ut på laget, att fylla i närvaron.  
Mattias skickar ut påminnelse att säga upp träningstider som man inte ska använda i slutet av 
säsongen. 

Sandell: Idrottsskolan har funkat bra klart för i år, möte 27/2. 

Ann-Louise:  

Jill:  

Ivan:  

Johan: Hur får vi igång flicklag? Frågan får lyftas upp på ledarmötet, för att kanske kunna få i 
gång någon satsning till nästa säsong. 

 

Fikaansvarig nästa möte:  Ivan 

Nästa möte: 2025-03-18 

Eksjö 2025-02-26 

 

_____________________________  _____________________________ 
Rickard Bergh   Mattias Sandström 

Ordförande    Sekreterare 


